



INFORMATION BULLETIN EXPERTECH

Brothers, Sisters, Siblings,

It is with great determination that we communicate to you today to give you an update on our collective struggle. Unfortunately, our efforts during the conciliation period did not lead to any satisfactory wage offer from the company. Despite our willingness to negotiate constructively, our expectations were far from being met.

Faced with the company's unwillingness to respond to our legitimate demands, we called upon the support of the National Union. Despite our efforts, it is with great regret that we are notifying you that we have not received any kind of response or significant progress during our discussions with Expertech.

Faced with this impasse, we are left with no other choice but to trigger the 21-day cooling off period. This is a crucial step in our fight for fair and equitable working conditions. We must remain united to defend our interests.

In the coming weeks, we will be holding meetings across Quebec and Ontario. This is an opportunity for us to strengthen our ties, share our strategies and show the company our unwavering determination.

It is now the time to double down our efforts and make our voice heard with strength and determination. Together, we are a force the company cannot ignore. We will continue to fight until our demands are fully met.

Together, we will be stronger than ever!

Solidarity,

Your bargaining committee,

Eric Johnson
Paulo Duarte
Kevin Klan
Harold Hellings
Emilio DiFrancesco
Patricia Bond

Patrick Léveillé
Pierre Tremblay
Gaétan Turcotte
Benoit Laurendeau
Jean Bacon
Natacha Duquette

Robin Dudley, National Representative

Jean-Stéphane Mayer, National Representative



INFO-NEGO EXPERTECH

Consoeurs, confrères, camarades,

C'est avec une grande détermination que nous nous adressons à vous aujourd'hui pour faire le point sur notre lutte collective. Comme vous le savez, nos efforts lors de la période de conciliation n'ont malheureusement pas abouti à une offre salariale satisfaisante de la part de la compagnie. Malgré notre volonté de négocier de manière constructive, nos attentes n'ont même pas été proche d'être rencontré.

Face à ce manque de volonté de la part de la compagnie à répondre à nos revendications légitimes, nous avons fait appel au soutien du syndicat national. Malgré nos démarches, nous constatons avec regret l'absence de réponse ou de progrès significatif dans nos discussions avec Expertech.

Devant cette impasse, nous n'avons d'autre choix que d'entamer les 21 jours d'attente. C'est une étape cruciale dans notre lutte pour des conditions de travail justes et équitables. Nous devons rester solidaires et unis pour défendre nos intérêts.

Dans les semaines à venir, nous allons organiser des réunions à travers le Québec et l'Ontario. C'est l'occasion pour nous de renforcer nos liens, d'échanger sur nos stratégies et de montrer à la compagnie notre détermination inébranlable.

C'est maintenant le moment de redoubler d'efforts et de faire entendre notre voix avec force et détermination. Ensemble, nous sommes une force que la compagnie ne peut ignorer. Nous continuerons à lutter jusqu'à ce que nos revendications soient pleinement satisfaites.

Ensemble, nous serons toujours plus forts !

Solidarité,

Votre comité de négociation,

Patrick Léveillé

Pierre Tremblay

Gaétan Turcotte

Benoit Laurendeau

Jean Bacon

Natacha Duquette

Eric Johnson

Paulo Duarte

Kevin Klan

Harold Hellings

Emilio DiFrancesco

Patricia Bond

Jean-Stéphane Mayer, représentant national

Robin Dudley, représentant national